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Burmistrz Gminy Konstancin- Jeziorna

ul. Piaseczyńska 77

Interpelacja w sprawie obsługi mieszkańców gminy w Urzędzie
Miasta i Gminy

Szanowny Panie Burmistrzu,

Bardzo często przychodząc do urzędu byłam świadkiem nieprzyjemnych
wydarzeń. Frustracja i zdenerwowanie mieszkańców sięgało zenitu, a to
dlatego, że nie mogą swobodnie bez wcześniejszego umówienia telefonicznego
lub mailowego wejść do siedziby Urzędu. Sąsiednie urzędy gminy w naszym
powiecie funkcjonują normalnie, każdy mieszkaniec w godzinach urzędowania
może przyjść i załatwić swoją sprawę bez konieczności umawiania się.

Nasz urząd stał się niedostępną twierdzą, do której nie ma bezpośredniego
dostępu. Jako radna nie godzę się z takim traktowaniem mieszkańców.

Od kiedy Pan Burmistrz przywróci normalne funkcjonowanie urzędu bez
konieczności zapisów?
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